
BRM.0002.2.2015

PROTOKÓŁ NR V/15

V SESJI

RADY MIEJSKIEJ 

W ŻNINIE
 

W DNIU 25 MARCA 2015 ROKU 

/Zawiera 39 stron i 16 załączników/
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P R O T O K Ó Ł  NR V/15

V sesji Rady Miejskiej w Żninie, 

która odbyła si ę w dniu 25 marca 2015 roku 

w sali narad Urz ędu Miejskiego w Żninie 

przy ulicy 700-lecia 39 

  

Protokolant sesji: 

Łukasz Lisiecki - inspektor Biura Rady Miejskiej

AD PKT 1 – OTWARCIE I STWIERDZENIE KWORUM  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek- o godzinie 1000 otworzył V sesję  i stwierdził,

że  zgodnie  z  listą  obecności  w  posiedzeniu  uczestniczy  20  Radnych,  co  wobec

ustawowego  składu  Rady  wynoszącego  21  osób  stanowi  kworum  pozwalające  na

podejmowanie prawomocnych uchwał.  Listy obecności stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do

niniejszego protokołu.

Nieobecny na sesji – Radny Piotr Horka

Następnie Przewodniczący Rady powitał:

1. Panie i Panów Radnych,

2. Burmistrza Żnina Pana Roberta Luchowskiego,

3. Sołtysów Gminy Żnin, 

4. Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych Gminy Żnin,

5. Pracowników Urzędu Miejskiego,

6. Prasę lokalną,

7. Radio Żnin,

8. Wszystkich obecnych na sali.

str. 2



AD PKT 2 - Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek -  przedstawił porządek obrad V sesji  Rady

Miejskiej w Żninie, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

 AD PKT 3 -  Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - powiedział, że IV sesja odbyła się w dniach

30 stycznia i  6 lutego 2015 r.  Protokół z tej sesji zawiera 56 stron i  16 załączników. Z

treścią protokołu zapoznał się, wiernie odzwierciedla przebieg tej sesji, w związku z tym

zaproponował przyjęcie protokołu.

W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych

Za było 20 Radnych

Rada jednogło śnie przyj ęła protokół z IV sesji Rady Miejskiej w Żninie.

AD PKT 4 - Sprawozdanie Burmistrza Żnina z działalności w okresie międzysesyjnym

oraz z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  –  poprosił  Burmistrza  o  przedstawienie

sprawozdania. 

Burmistrz Robert Luchowski -  wykonując uchwały Rady Miejskiej w Żninie oraz zadania

gminy określone przepisami prawa, a szczególnie w ustawie z dnia 8 marca 1990 r.  o

samorządzie gminnym – w okresie od dnia 15 stycznia 2015 r. podjęte zostały następujące

działania (stan na 16.03.2015 r.):

1. Wydałem zarządzenia w następujących sprawach:

1. w sprawie ustalenia wysokości opłat za dzierżawę i najem nieruchomości stanowiących

własność Gminy Żnin;

2. w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń targowiska miejskiego

w Żninie;

3. w sprawie powołania komisji przetargowej („Opieka nad bezdomnymi zwierzętami”)

4. w sprawie przeznaczenia  do sprzedaży lokali  mieszkalnych stanowiących własność
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Gminy Żnin;

5. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność  Gminy

Żnin;

6. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży prawa użytkowania wieczystego nieruchomości

stanowiącej  własność  Skarbu  Państwa,  do  której  prawo  użytkowania  wieczystego

posiada Gmina Żnin;

7. zmieniające  zarządzenie  w  sprawie  przeznaczenia  do  sprzedaży  nieruchomości

stanowiącej własność Gminy Żnin

8. w sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę części nieruchomości stanowiących

własność Gminy Żnin;

9. w  sprawie  powołania  komisji  stypendialnej  w  celu  zaopiniowania  wniosków  o

przyznanie stypendiów szkolnych;

10.  w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację  zadań  publicznych w

2015 r.  przez  organizacje  pozarządowe oraz podmioty  wymienione w art.  3  ust.  3

ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  roku  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o

wolontariacie;

11. w  sprawie  ogłoszenia  otwartego  konkursu  ofert  na  udzielenie  dotacji  stanowiących

wkład  własny  organizacji  pozarządowych  do  projektów  współfinansowanych  ze

środków zewnętrznych, przeznaczonych na realizację zadań własnych Gminy Żnin w

roku 2015;

12.w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na udzielenie wsparcia finansowego z

budżetu gminy Żnin w formie dotacji  na realizację  przedsięwzięć  z zakresu rozwoju

sportu  w 2015 roku;

13.w  sprawie  powołania  Komisji  ds.  rozpatrywania  i  oceny  wniosków  o  przyznanie

stypendiów  Burmistrza  Żnina  studentom  studiów  dziennych  i  zaocznych  oraz

studentom studiów doktoranckich z terenu Gminy Żnin osiągającym wybitne wyniki w

nauce, sporcie, kulturze, edukacji i innych dziedzinach;

14.w sprawie powołania koordynatora kontroli zarządczej;

15.w sprawie określenia  harmonogramu  zebrań  wyborczych organów  wykonawczych

sołectw – sołtysów oraz rad sołeckich na terenie Gminy Żnin;

16.w  sprawie  zmian  kwot  dotacji  celowych  przyznanych  gminie  oraz  przeniesienia
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wydatków w toku wykonywania budżetu między paragrafami klasyfikacji budżetowej;

17.zmieniające zarządzenie w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej;

18.w sprawie ogłoszenia i trybu przeprowadzenia I etapu (gminnego) konkursu „Wiedzy o

samorządzie terytorialnym”;

19.w  sprawie  powołania  Komisji  ds.  rozpatrywania  i  oceny  wniosków  o  przyznanie

stypendiów sportowych oraz nagród Burmistrza Żnina dla sportowców i trenerów za

osiągnięte wyniki sportowe;

20.w sprawie  przyznania  stypendiów Burmistrza  Żnina studentom studiów dziennych  i

zaocznych oraz studentom studiów doktoranckich z terenu Gminy Żnin osiągającym

wybitne wyniki w nauce, sporcie, kulturze, edukacji i innych dziedzinach;

21.zmieniające zarządzenie w sprawie nadania Regulaminu Organizacyjnego Urzędowi

Miejskiemu w Żninie;

22.w sprawie określenia  porządku obrad  na  zebraniach  wiejskich  wyborczych  organów

wykonawczych sołectw – sołtysów oraz rad sołeckich na terenie Gminy Żnin;

23.zmieniające Zarządzenie nr 160/2014 Burmistrza Żnina z dnia 28.11.2014 r.w sprawie

przeprowadzenia kontroli dotacji celowych udzielonych jednostkom nie zaliczanym do

sektora finansów publicznych na realizacje zadań własnych gminy;

24.w sprawie powołania komisji przetargowej (“Utrzymanie czystości i porządku na terenie

miasta Żnina w 2015 r.”);

25.w  sprawie  wyznaczenia  miejsc  przeznaczonych  na  bezpłatne  umieszczanie

urzędowych obwieszczeń  wyborczych i plakatów komitetów wyborczych w wyborach

Prezydenta Rzeczpospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 10 maja 2015 r.;

26.w sprawie powołania zespołu ds. przygotowania i  koordynacji  działań  związanych z

przeprowadzeniem  na  terenie  Gminy  Żnin  wyborów  Prezydenta  Rzeczpospolitej

Polskiej zarządzonych na dzień 10 maja 2015 r.;

27.zmieniające  zarządzenie  w sprawie określenia  harmonogramu  zebrań  wyborczych

organów wykonawczych sołectw – sołtysów oraz rad sołeckich na terenie Gminy Żnin;

28.zmieniające zarządzenie w sprawie  powołania Rady Działalności Pożytku Publicznego

Gminy Żnin;

29.zmieniające  zarządzenie  w  sprawie  powołania  Komisji  Przetargowej  (“Utrzymanie

czystości …);
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30.w sprawie powołania zespołu ds. opracowania Strategii Rozwoju Gminy Żnin;

W tym punkcie  Burmistrz  bardzo serdecznie podziękował Radnym za zainteresowanie i

chęć  pracy w zespole.   Praca  w tym zespole  będzie  polegała  na odbywaniu  szeregu

konsultacji z dyrektorami, kierownikami jednostek organizacyjnych, pracownikami Urzędu

Miejskiego w Żninie. Z uwagi na to, że tych konsultacji będzie dużo, co powodować będzie

częste  oderwanie  Państwa  od  czynności  zawodowych   zaproponował,  aby  w  zespole

pracował przedstawiciel z każdej Komisji Rady oraz Przewodniczący Rady bądź któryś z

Wiceprzewodniczących Rady. W związku z tym prosiłby, aby w trakcie przerwy ogłoszonej

przez Przewodniczącego Rady każdy przedstawiciel z Komisji Rady zapisał się do zespołu

oraz Przewodniczący Rady bądź któryś z Wiceprzewodniczących Rady. Chcemy zawęzić

grono osób, które będą bezpośrednio pracować nad strategią. Oczywiście nie oznacza to,

że pozostali z Państwa nie będziecie mieli wglądu do pracy. Chcielibyśmy, aby po każdym

spotkaniu zespołu odbywała się konsultacja na bieżąco . Z uwagi na to, że czas nas nagli,

wydałem  stosowane  zarządzenie  chciałbym  wydać  po  dzisiejszej  sesji  zarządzenie

zmieniające dotyczące uzupełnienia składu zespołu. Bardzo pozytywnie odebrałem fakt

zainteresowania się wszystkich 21 Radnych do pracy w zespole, nie mniej jednak proszę

w przerwie  o zapisy u  Pana Pawła Sikory po jednym z przedstawicieli  każdej Komisji

Rady.  

31.w  sprawie  zmian  kwot  dotacji  celowych  przyznanych  gminie  oraz  przeniesienia

wydatków w toku wykonywania budżetu między paragrafami klasyfikacji budżetowej;

32.w sprawie powołania komisji przetargowej (“Zakup paliwa”);

33.w sprawie  zmian w składzie osobowym   Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych w Żninie;

34.w sprawie zmian w składzie Zespołu Interdyscyplinarnego;

35.w sprawie powołania Komisji Konkursowej celem dokonania oceny złożonych ofert na

realizację zadań publicznych w 2015 r.  przez organizacje pozarządowe oraz podmioty

wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie;

36.w sprawie powołania Komisji Konkursowej (dotyczy rozwoju sportu);

37.zmieniające  zarządzenie  w  sprawie  określenia  harmonogramu  zebrań  wyborczych

organów wykonawczych sołectw – sołtysów oraz rad sołeckich na terenie Gminy Żnin;

38.w sprawie powołania komisji przetargowej („Utrzymanie czystości …);
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39.w  sprawie  określenia  wysokości  środków finansowych  przeznaczonych  na  wypłatę

dodatku  motywacyjnego  dla  nauczycieli  zatrudnionych  w  placówkach  oświatowych

prowadzonych przez Gminę Żnin;

40.w sprawie określenia wysokości  dodatków motywacyjnych dla dyrektorów placówek

oświatowych prowadzonych przez Gminę Żnin;

41.w  sprawie  przeprowadzenia  przetargu  na  sprzedaż  nieruchomości  stanowiącej

własność Gminy Żnin, położonej w Żninie przy ul. Przemysłowej;

42.w sprawie przeprowadzenia przetargu na sprzedaż  prawa użytkowania wieczystego

przysługującego Gminie Żnin w stosunku do nieruchomości, położonej w Żninie przy ul.

Sportowej’’ 

2. Z 8 uchwał Rady Miejskiej w Żninie podjętych na IV sesji w dniu 30 stycznia 2015 r.,

3 uchwały wykonano, a 5 jest w trakcie realizacji.

3. W okresie międzysesyjnym uczestniczyłem w następujących wydarzeniach:

28.01.2015 r. 

� 2. etap procedury konkursowej w celu wyłonienia inspektora d.s. zamówień 

publicznych w Wydziale Infrastruktury, Gospodarki Przestrzennej i Inwestycji

� spotkanie z posłanką Platformy Obywatelskiej Panią Iwoną Kozłowską w ramach 

dyżuru poselskiego

� udział w proteście rolników i blokadzie drogi krajowej nr 5 w miejscowości 

Bożejewice

29.01.2015 r.

� udział w spotkaniu opłatkowym Związku Kombatantów RP i Byłych Więźniów 

Politycznych

� spotkanie z prezesem firmy USKOM

� udział w pożegnalnym spotkaniu sołtysów

02.02.2015 r.

� udział w Sprawozdawczym Walnym Zebraniu Delegatów Gminnej Spółki Wodnej

05.02.2015 r.
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� 2. etap konkursu na kierownika Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu

� 2. etap konkursu na kierownika Wydziału Turystyki i Promocji Gminy

06.02.2015 r.

� udział w  Zebraniu Sprawozdawczym OSP Dochanowo w Dochanowie

07.02.2015 r.

� udział w Zebraniu Sprawozdawczym OSP Żnin w Żninie

08.02.2015 r.

� udział w uroczystości z okazji obchodów 5-lecia Zespołu Wokalnego „Jaśmin” ze 

Żnina

09.02.2015 r.

� udział w Walnym Zebraniu Członków Samorządowego Stowarzyszenia „Europa 

Kujaw i Pomorza”

� udział w spotkaniu z zarządem MKS „Pałuczanka”

11.02.2015 r.

� spotkanie z architektem Pawłem Hałaburdzinem

12.02.2015 r.

� wizyta w PGM-ie i spotkanie w prezesem spółki

� udział w Balu Karnawałowym podopiecznych Środowiskowego Domu Samopomocy

w Żninie z udziałem podopiecznych innych zaprzyjaźnionych domów

� udział w „Dniu Myśli Braterskiej” zorganizowanym przez harcerzy

� udział w Zebraniu Wiejskim w Podgórzynie

� udział w Zebraniu Sprawozdawczym OSP Ustaszewo w Ustaszewie

13.02.215 r.

� udział w uroczystości 73. Rocznicy powstania AK

� udział w negocjacjach dotyczących zakupu statku „Venezia” na potrzeby 

promocyjne Gminy Żnin

14.02.2015 r.
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� udział w Walnym Zebraniu Ogrodów Działkowych „Pałuczanka”

� udział w Zebraniu Sprawozdawczym OSP Cerekwica w Cerekwicy

16.02.2015 r.

� udział w posiedzeniu Powiatowej Rady Zatrudnienia

17.02.2015 r.

� kolejne spotkanie z zarządem MKS „Pałuczanka” oraz zawodnikami

18.02.2015 r.

� spotkanie z panem Jackiem Kończalem w sprawie konserwacji oświetlenia

� udział w spotkaniu mieszkańców Wójcina w sprawie m.in. promocji PG nr 1 w 

Żninie z udziałem dyrektora placówki

19.02.2015 r.

� spotkanie z panem Januszem Biegańskim – z-cą dyrektora d.s. technicznych WiK-u

w sprawie konsultacji dotyczącej oceny projektu kanalizacji w ulicy Zielnej oraz 

zasadności realizacji projektu

Burmistrz  dodał  przy  tym,  że inwestycja  ta  nie  była  w ogóle  konsultowana  ze

spółką  WiK..  Została   bardzo  negatywnie  oceniona  przez   z-cę  dyrektora  d.s.

technicznych  WiK-u  Pana  Biegańskiego.  Dokumentacja  tego  zadania  dotyczyła

tylko ul. Zielnej nie obejmując  pozostałych dróg łączących się z tą ulicą. Wobec

tego jest wysoce prawdopodobne, że ta dokumentacja wyląduje w koszu.  Będzie

trzeba  wydać  dodatkowe  środki  na  sporządzenie  innej  dokumentacji

uwzględniających  włączenie  dróg  sąsiadujących  z  ulicą  Zielną.  Po  wstępnych

konsultacjach okazuje się, że sama formuła rozwiązania technicznego mogła być

zastosowana inna, na pewno tańsza. Czyli za pieniądze na realizację tej inwestycji

prawdopodobnie, gdyż  decyduje o tym Rada  pójdziemy szerzej  i  dokumentacja

będzie obejmowała ulice wchodzące w ul. Zielną. 

Dodał,  że  zostanie  wykonana  szczegółowa  analiza  inwestycji,  która  będzie

przedstawiona Radnym.  

Przy  inwestycjach  wodno  –  kanalizacyjnych  moją  wolą  będzie  to,  aby  były  te

zadania konsultowane z WiKiem. 
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� spotkanie konsultacyjne z członkami Zespołu d.s. rekrutacji do prac 

interwencyjnych i robót publicznych reprezentujących Burmistrza Żnina

� spotkanie z dyrektorami przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Gmina

Żnin w sprawie rekrutacji

� robocze spotkanie kierownictwa urzędu w sprawie rynku obligacji

� udział w Zebraniu Wiejskim w Murczynie

20.02.2015 r.

� udział w zakończeniu akcji „Ferie z dwójką” organizowanej przez SP 2 w Żninie

21.02.2015 r.

� udział w Sprawozdawczo-Wyborczym Zjeździe Delegatów Zrzeszenia LZS w Żninie

27.02.2015 r.

� udział w spotkaniu Komitetu Sterującego z udziałem Starosty Żnińskiego oraz 

burmistrzów i wójtów Powiatu Żnińskiego.

Burmistrz wyjaśnił, że chodzi tutaj o pozyskiwanie  środków unijnych oraz o szersze 

spojrzenie w zakresie własnej gminy. Zarząd komitetu został powołany i czekamy teraz na 

uruchomienie środków, abyśmy mogli o wspólnych inwestycjach porozmawiać i nasze 

inwestycje podejmować na posiedzeniach tego komitetu.  

28.02.2015 r.

� udział w I. Biegu Zimowym – akcji charytatywnej dla Norberta Cieślaka

� udział w Turnieju Tenisa Stołowego jako kontynuacji akcji charytatywnej dla 

Norberta Cieślaka

� udział w Gali Sportowców Pałuk organizowanej przez Tygodnik Lokalny „Pałuki”

02.03.2015 r.

� spotkanie z prezesem PKS Włocławek w celu omówienia zasad współpracy w 

zakresie dowozów uczniów do szkół

� spotkanie w sprawie tzw. strefy przemysłowej w Żninie 

� udział w Zebraniu Wiejskim w Kaczkowie

03.03.2015 r.
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� spotkanie kierownictwa urzędu w celu określenia głównych kierunków działań na 

lata 2015-2018

� udział w Zebraniu Wiejskim w Słębowie

04.03.2015 r.

� udział w Zebraniu Wiejskim w Jaroszewie

05.03.2015 r.

� udział w posiedzeniu Zarządu Miejsko-Gminnego OSP RP w Żninie

� udział w Zebraniu Wiejskim w Uścikowie

06.03.2015 r.

� wstępne spotkanie z Radnym RM Jerzym Kowalskim i Radnym RM Ireneuszem 

Starczewskim w sprawie reaktywacji Rad Osiedli

� udział w Zebraniu Wiejskim w Jadownikach Rycerskich

09.03.2015 r.

� udział w spotkaniu w sprawie Programu Niskoemisyjnego dla Gminy Żnin 

(posiadanie takiego programu umożliwiać będzie pozyskiwanie środków unijnych 

nie tylko w zakresie ochrony środowiska, ale również w innych obszarach)

� spotkanie z komendantem powiatowym policji w celu omówienia zasad i kierunków 

wzajemnej współpracy

� udział w zebraniu Bractwa Strzeleckiego w Szubinie w związku z postępującym 

procesem reaktywacji Bractwa Strzeleckiego w Żninie

10.03.2015 r.

� udział w spotkaniu Związku Kombatantów i Więźniów Politycznych z okazji „Dnia 

Kobiet”

11.03.2015 r.

� udział  w  spotkaniu  w  sprawie  wspólnych  inwestycji  drogowych  gmin  i  powiatu

zorganizowanym  przez  Starostę  Żnińskiego  (została  zaproponowana  koncepcja

współfinansowania  inwestycji.  Zwyczajem  stało  się  partycypowanie  w  budowie

chodników 50/50, natomiast w przypadku dróg powiatowych jest to 50 tys. zł za
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kilometr. 

� spotkanie w siedzibie WOPR-u w Żninie w celu poznania oczekiwań inwestycyjnych

� spotkanie z hokeistami na trawie i trenerami w związku z licznymi sukcesami na 

arenie gminnej, powiatowej, wojewódzkiej i krajowej

� spotkanie z posłanką PO Panią Iwoną Kozłowską

12.03.2015 r.

� spotkanie z dyrektorem Muzeum Archeologicznego w Biskupinie Panem 

Wiesławem Zajączkowskim w celu omówienia międzygminnej współpracy w 

zakresie parku kulturowego

13.03.2015 r.

� spotkanie z arcybiskupem Wojciechem Polakiem Prymasem Polski w sprawie 

organizacji Światowych Dni Młodzieży w 2016 roku w Krakowie i pobytu 

pielgrzymów w Gminie Żnin w dniach 20-24 lipca 2016 r.

16.03.2015 r. 

� spotkanie kierownictwa urzędu w celu omówienia dotychczasowych działań 

wydziałów w zakresie zapewnienia sprawnej pracy urzędu, zrealizowanych 

zadań ,analizy stanu zastanego i przygotowania materiału wyjściowego do 

określenia i publicznej dyskusji na temat kierunków działań na lata 2015-2018

� udział w Zebraniu Sołeckim w Sobiejuchach

Przedstawiając  niniejsze  sprawozdanie  pragnę  podkreślić,  że  zawarto  w  nim tylko

najważniejsze  tematycznie  sprawy  i  zagadnienia  dotyczące  naszej  gminnej  wspólnoty

samorządowej.

Ponadto  powiedział,  że  miesiąc  kwiecień  chciałby  poświęcić  inwestycjom

przewidzianym do realizacji w 2015 roku. Zresztą w ogóle problematyce funkcjonowania w

różnych obszarach. W związku z tym będę Państwa zapraszał na spotkania tematyczne,

począwszy  od  inwestycji  poprzez  ochronę  środowiska  oraz  tematy dotyczące  rozwoju

Gminy Żnin.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do sprawozdania.

Radny  Adam  Kowalewski  –  w  związku  ze  spotkaniem  Burmistrza  w  Urzędzie

Marszałkowskim  w  Toruniu  zapytał  o  sytuację  związaną  z  modernizacją  drogi

wojewódzkiej E-251 oraz kwestią przejazdu przez ul. Browarową i ul. Ogrodową w Żninie.
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Ponadto  powiedział,  że  w  wolnych  wnioskach  chciałby  zaproponować  zorganizowanie

spotkania z przedstawicielami dróg wojewódzkich, powiatowych oraz GDDKiA/ oddział w

Bydgoszczy.    

Burmistrz Robert Luchowski -   rzeczywiście odbyliśmy dwie wizyty. Pierwszą z nich w

siedzibie GDDKiA oddział w Bydgoszczy. Sprawa dotyczyła ul. Mickiewicza – Ogrodowa i

lokalizacji  ronda  w  tym  miejscu.  Przedstawiliśmy  swoją  koncepcję.  Wcześniej  była

koncepcja, która zakładała wyburzanie budynków i wykup gruntów.  Nasza koncepcja nie

zakładała  wyburzania  budynków,  przejmowania  gruntów  itp.  Została  przedstawiona  w

GDDKiA w Bydgoszczy na spotkaniu. Projekt został obejrzany. Jednak temat jest nieco

spóźniony. Gdyby ten temat podejmowano kadencję wcześniej podczas rozmów na temat

drogi S-5  to myślę, że ta koncepcja miałaby szanse na realizację. Rodzi się pytanie czy

przy realizacji drogi S-5 i obwodnicy Żnina będzie sens realizacji tej koncepcji.   Z tego co

mi przekazano ustnie na spotkaniu droga krajowa nr 5 będzie przekazana Gminie Żnin po

oddaniu  do  użytku  drogi  S-5.  W  GDDKiA była  sugestia,  aby  wrócić  do  tematu,  ale

oczekiwana jest zmiana organizacji ruchu tzn. wyeliminowania wyjazdu z ul. Ogrodowej w

Żninie w kierunku ronda.  

Co do wizyty w Urzędzie Marszałkowskim to jest plan modernizacji drogi E-251. Jest on

satysfakcjonujący na odcinku I – go  Stycznia – Aliantów – Żytnia, gdyż mamy propozycję

drogi  do granic województwa wraz ze ścieżką rowerową.   Z kolei jestem niezadowolony z

propozycji  w  mieście.  Dotyczy  to  ul.  Dworcowej,  która  będzie  wykonywana

fragmentarycznie  od  skrzyżowania  z  ul.  Zamkniętą  do  skrzyżowania  bez  jego

uwzględnienia.  Myślę,  że  na  etapie,  gdy  ten  projekt  powstawał  można  było  mocniej

przycisnąć i lobbować by ująć to skrzyżowanie do modernizacji.  Dziś sytuacja jest taka,

że projekt  jest  gotowy do  realizacji,  czekamy na  uruchomienie  środków.  Optymizm w

Urzędzie Marszałkowskim jest duży, jednak póki co prace naoczne jeszcze nie ruszyły.

Mam  również  zapewnienie,  że  na  ul.  Dworcowej  zostanie  oznaczony  ciąg  pieszo  –

rowerowy. 

Ponadto dodał,  że wydał  zakaz składowania  i  wywozu gruzu  i  ziemi  na teren przy ul.

Dworcowej w Żninie.  Dotychczasowe wożenie ziemi na tym terenie doprowadziło do tego,

że są sygnały o podmywaniu pobliskich posesji. 

Zaprosił również do współpracy z GDDKiA w Bydgoszczy, ZDW w Bydgoszczy, Urzędem

Marszałkowskim,  zwłaszcza  Radnych  wchodzących  w  skład  merytorycznych  Komisji

Rady. 

Szkoda, że nie mamy ze swojego terenu posła bądź  senatora.  Być  może coś  ten rok

przyniesie. My możemy tutaj lokalnie lobbować, jednak gdy przyjeżdża się na spotkania w
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towarzystwie posła bądź senatora to zupełnie jest inna rozmowa. 

Radny Adam Kowalewski – powiedział, że w ubiegłej kadencji był również radnym i było

robione  wiele  w  zakresie  dróg.  Nie  wiem skąd  ma Pan takie  informacje,  że  nie  było

rozmów. Rozmowy dotyczyły również kwestii ronda, ale czy to rondo zdawałoby egzamin,

według  mnie  nie,  a  wręcz  odwrotnie.  Z  kolei  modernizacja  drogi  wojewódzkiej  do

skrzyżowania z ul. Mickiewicza to pokazuje, że moja prośba, aby zaprosić przedstawiciela

z GDDKiA jest słuszna. To bowiem oni są  odpowiedzialni za to, powinni rozwiązać  ten

problem. 

Radna Maria  Bło ńska  -   prosiłaby  o  poszerzenie  punktu  dotyczącego  zakupu  statku

„Venezia”.

Burmistrz Robert Luchowski -  jak Państwo wiecie osoba, która wcześniej obsługiwała i

pływała  po  jeziorach  zmarła.  Właścicielem  tego  statku  stała  się  żona  zmarłego.  Były

podjęte próby wcześniej Pani Piaseckiej z moim poprzednikiem w kwestii nabycia statku

przez  Gminę  Żnin  jako  atrakcji  turystycznej.  Rozmowy  skończyły  się  tym,  że  Pani

Piasecka postanowiła sprzedać łódź za granicę. Dobrze się stało, że do sprzedaży łodzi

jednak nie  doszło.  Odbyłem spotkanie  z  Panią  Piasecką  i  zięciem Pana Piaseckiego.

Otrzymałem pełną  dokumentację  statku i  pojawiła się  oferta nabycia tej łodzi.  W skład

łodzi  wchodzi  również  przyczepa  transportująca  oraz   plandeka.  Państwo  byli

zainteresowani sprzedażą tej łodzi, ja byłem zainteresowany jej kupnem. Nie zgłoszono

żadnych uwag co do stanu technicznego tej łodzi. Dostałem informację, że co najmniej 4

pracowników z  naszych jednostek organizacyjnych  posiada uprawnienia  do obsługi  tej

łodzi. Wobec tego postanowiłem podjąć temat zakupu tej łodzi.  Ustaliliśmy cenę na 45

tys. zł.  Wystąpiłem do Komisji  Turystyki  i  Promocji  Gminy z prośbą  o opinię  w kwestii

zakupu łodzi. Opinia Komisji była pozytywna. W związku z tym dziś prośba do Państwa o

zabezpieczenie środków w budżecie Gminy Żnin na zakup tej łodzi. 

Radny Leszek Kowalski – wracając do tematu ul. Zielnej w Żninie zapytał  o ul Cisową i

ul. Świerkową w Żninie, ponieważ mieszkańcy tych ulic do tej pory mieli zapewnienie, że

inwestycja  rusza  w tym roku,  dlatego,  że z końcem roku tracą  moc uzgodnienia.  Jak

zmiana planów wpłynie na realizację tej inwestycji. Czy jest to możliwe do wykonania w

tym roku.  W budżecie mamy ponad 500 tys. zł na realizację kanalizacji w ul. Zielnej w

Żninie. Był tu nawet list do Pana Burmistrza w tej sprawie, otrzymałem go do wiadomości.

Myślę, że należałoby tych mieszkańców w jakiś sposób poinformować o dalszych losach

tej inwestycji. 

Burmistrz Robert Luchowski – nie mówimy tutaj o rezygnacji z tej inwestycji. W tej chwili

w ogóle trwa sprawdzanie czy inwestycje wpisane w budżecie na 2015 rok są możliwe do
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realizacji i zostały właściwie oszacowane pod kątem finansowym. Mamy podejrzenia, że

część  inwestycji  została  wpisana  do  budżetu  na  prośbę  zainteresowanych,  a  nie

racjonalnie biorąc pod uwagę możliwości finansowe. Myślę, że miesiąc kwiecień jest tym,

w którym zostaną podjęte decyzje, które inwestycje będą realizowane oczywiście m.in. po

konsultacjach z Radą.  Źle by się stało byśmy dalej brnęli w to co zostało zaproponowane

wobec ul. Zielnej. Zorientuję się ile potrwa wykonanie nowego projektu. Na szczęście z

tego  negatywnie  zaopiniowanego  projektu  można  wiele  wykorzystać  przy  realizacji

nowego.  Chcę zapewnić, że zrobię wszystko by ta inwestycja jak najszybciej ruszyła. 

Radny Leszek Kowalski  - powiedział, że w tych materiałach, które otrzymali na sesję nie

była  wymieniana  ul.  Cisowa  oraz  ul.  Sosnowa,  a  to  jest  właściwie  kompleks  ulic

powiązanych. 

Radny Ireneusz Starczewski  -  odnośnie przejazdu na ul. Mickiewicza – Ogrodowa –

Dworcowa  stwierdził,  że  Rada  Osiedla  wystąpiła  do  GDDKiA   o  przygotowanie

dokumentacji  technicznej  na  instalację  sygnalizacji  świetlnej  w  tym  miejscu.  Taka

dokumentacja jest, ja ją posiadam.  Z tym, że poprzedni Burmistrz nie chciał wystąpić do

GDDKiA. Może Burmistrz wróci do tematu, bo za nim zostanie wybudowana obwodnica to

minie trochę  lat. Jak tam się trudno jeździ to każdy z nas wie, dlatego też może warto

byłoby wrócić do koncepcji  sygnalizacji świetlnej.

Radny Lucjan Adamus -  zapytał o robocze spotkanie kierownictwa urzędu w sprawie

rynku obligacji, które odbyło się  w dniu 19 lutego 2015 roku. Prosiłby o szczegóły tego

spotkania oraz o podjęte decyzje w tej sprawie.

Burmistrz  Robert  Luchowski  –   odpowiedział,  że żadne decyzje  nie  zostały podjęte,

ponieważ nie wyobrażam sobie, aby Burmistrz podejmował decyzje bez udziału Państwa

Radnych.  Było  to  spotkanie  robocze  i  prosiłby  o  trochę  cierpliwości  by móc Wysokiej

Radzie przedstawić już konkretne propozycje związane z rozwiązaniami finansowymi. Było

to spotkanie z moimi doradcami w sprawie możliwości wyemitowania obligacji. 

Radny  Lucjan  Adamus  -  czyli  jednak  wyemitowania  obligacji.  Mówimy  tutaj  o

oszczędnościach,  a  tu  mowa  jest  o  obligacjach.  Spłacamy  kredyty  o  niskim

oprocentowaniu,  a  te  obligacje  będą  nas  kosztowały  znacznie  więcej.  Wobec  tego

prosiłbym, aby Pan Burmistrz powiedział nam trochę więcej co było na tym spotkaniu.  

Burmistrz Robert Luchowski –  proszę nie doszukiwać się żadnych podstępnych działań.

Było  to  zwykłe  robocze  spotkanie,  w  celu  zapoznania  się  z  problemem.  Jeśli  będą

konkrety, to nikt nie zostanie pominięty w dyskusji. 

Radny Lucjan Adamus – odniósł się do dokumentacji ulicy Zielnej w Żninie, która została

negatywnie  oceniona  przez  Pana  Biegańskiego.  Zaproponował,  aby  zaprosić  tego
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przedstawiciela  WiK-u  na  sesję  byśmy  mogli   go  zapytać  jak  wygląda  ta  sprawa.

Spotykam się  bowiem z różnymi opiniami społeczeństwa, że inaczej mówią  pracownicy

Panu Burmistrzowi, a inaczej przedstawiana jest  sprawa nam jako radnym. Nie ma tej

konfrontacji i my jesteśmy wprowadzani w błąd. 

Dodał  przy  tym,  że  jak  już  wcześniej  mówił  kolega  radny  my  pracowaliśmy  nad  tą

dokumentacją  i  o tym, że nie ma tam kanalizacji  to było wiadomo wszystkim. Nie było

zatem  sensu  wykonywania  nawierzchni  skoro  nie  były  wykonane  prace  ziemne.  W

związku  z  tym  ta  dokumentacja  powstała.  Nikt  nie  miał  do  tej  pory  uwag  do  tej

dokumentacji tylko teraz nagle się okazuje, że jest niewłaściwie wykonana. Jeśli byłaby

niewłaściwie wykonana to należałoby poprosić o zwrot środków tego co ją  przygotował.

Niech  wówczas  tę  dokumentację  wykona  Pan  Biegański  według  tego  w  jaki  sposób

przedstawił ja Panu Burmistrzowi. 

Burmistrz  Robert  Luchowski  –   jak  już  wcześniej  mówiłem ubolewam,  że tego typu

inwestycja nie była konsultowana z WiK-iem. W spółce tej pracują technicy, którzy kładą

instalacje oraz jest inżynier, który wiele lat poświęcił w swojej pracy na przygotowywanie

tego typu rzeczy. Nie ma zapisu w statucie spółki, który mówiłby o tym, że spółka jest

zobowiązana do wykonywania tego typu zadań.  Jest mowa o zaopatrywaniu w wodę  i

odprowadzanie  ścieków.   Chciałbym,  aby  w  przyszłości  tego  typu  rzeczy  wykonywali

fachowcy,  a  nie  złowione  przypadkowo  w  Polsce  firmy,  które  takie  dokumentacje

wykonują. Szkoda, że na etapie powstawania dokumentacji nie podniósł Pan problemu.

Gdyby taka konsultacja była to uważa, że projekt byłby zrealizowany.  Tymczasem dziś nie

został zrealizowany, wydano środki i mogę zapewnić, że jest to niejedyna inwestycja w ten

sposób wykonana nad czym usilnie pracujemy. Każda inwestycja , którą zastałem będzie

zbadana i w odpowiednim czasie  rozwiązania będą przedstawione. Bardzo bym prosił,

aby nie  mówić,  że Burmistrz  lekko czy nie  lekko wprowadza opinie  publiczną  w błąd,

ponieważ  wielu  pracowników  obecnie  pracuje  nad  tym  by  za  mniejsze  pieniądze,

skutecznie  i  nowocześnie  zabezpieczyć  potrzeby  mieszkańców tej  Gminy  w szerszym

zakresie, a nie tylko odnośnie jednej ulicy. Nie ma w tym żadnych złośliwych działań, ani

sprzecznych  z  interesem  Gminy  Żnin.  Dzisiaj  można  było  przystąpić  do  realizacji  tej

inwestycji, natomiast ja zasięgam opinii fachowców. 

Radny Adam Kowalewski  –  rozumiem, że trzeba lepiej  patrzeć  dwa razy na coś,  by

później było dobrze, ale nie rozumiem  jednej rzeczy przecież WiK powinien uzgadniać

tego typu dokumentację. Przecież dany inwestor robiąc coś musi mieć uzgodnienia z WiK-

iem. Nie wyobrażam sobie, że w przypadku kanalizacji w Bekanówce WiK nie podpisał się

pod dokumentacją tego zadania. Prosiłby, aby nad tym czuwać. 
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Radny Leszek Kowalski -   zwrócił uwagę na to, żeby nie było sytuacji, że mieszkańcy

odbiorą ten manewr jako odroczenie inwestycji.  Czy my możemy przekonać mieszkańców

, że jesteśmy na poważnie zainteresowani wykonaniem tej inwestycji. 

Burmistrz Robert Luchowski – odpowiedział, że jesteśmy na poważnie zainteresowani.

Na razie nie ruszyła, ale ruszy. 

AD PKT 5 – Interpelacje Radnych 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił o składanie interpelacji. 

Radna  Maria  Bło ńska  –  w  imieniu  mieszkańców  Sulinowa  ponowiła  wniosek  z  27

września 2013 roku o zainstalowanie dwóch lamp oświetleniowych na terenie działki nr 51

o powierzchni 27 arów, należącej do gminy Żnin, a przekazanej w użytkowanie sołectwu

Sulinowo.  Jest  to  w  centrum  wsi,  działkę  zagospodarowało  sołectwo,  wykonano

ogrodzenie  za  kwotę  13  tys.  zł  z  funduszu  sołeckiego,  zakupiono  blaszany  garaż,

przygotowano boisko do siatkówki,  zakupiono kostkę  brukową   w celu utwardzenia na

kwotę 5 tys. zł. Z rozmów z mieszkańcami wynika, że prace rozpoczęto w ubiegłym roku.

Był  elektryk,  wymierzono  miejsce  i  sprawa  stanęła  w  martwym  punkcie.  Widząc

zaangażowanie  sołtysa  sołectwa  Sulinowo,  mieszkańców  tej  wsi  oraz  włożony  wkład

uważam, że założenie tego oświetlenia z pomocą  gminy na tym terenie rekreacyjno –

sportowym jest jak najbardziej uzasadnione. 

Ponadto  zapytała  o  interpelację,  którą  składała  na  poprzedniej  sesji  i  nie  otrzymała

odpowiedzi,  a  mianowicie  chodziło  mi  ile  gmina  Żnin  aktualnie  procentowo  otrzymuje

zwrotu z tytułu funduszu sołeckiego. 

Poza  tym  zwróciła  się  z  prośbą  o  usunięcie  krzewów na  drodze  gminnej  Gorzyce  –

Dochanowo oraz wycinkę krzewów przy grzybku w Słabomierzu. 

Radna  Halina  Krygier  –  powiedziała,  że  podczas  odbioru  ścieżki  rowerowej

w Bożejewiczkach była mowa o zamontowaniu brakujących tam barierek, jednak do tej

pory  nie  zostały  zamontowane.  Dlatego  też  bardzo  proszę  o  podjęcie  działań  w  tym

zakresie. 

Radny Ireneusz Starczewski – złożył następujące interpelacje:

1. Otóż chodzi o teren po byłym browarze w Żninie. Od kilku lat jak tam wygląda każdy

widzi. Dlatego też może należałoby zwrócić się do właściciela tego terenu i zobowiązać do

jego uporządkowania.

2. Poruszył sprawę parku miejskiego od strony ul. Kościuszki w Żninie.  Po prawej stronie
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jest  tam  teren  prywatny.  Jak  tam  wygląda  też  każdy  widzi.  Należałoby  podjąć  jakieś

działania.

Takich tematów jest więcej jak choćby przejście z ul. Aliantów  w stronę ul. Kopernika 3.

Mamy przecież Straż Miejską i uważa, że tego typu działania Straż powinna wykonywać. 

Ponadto ponowił pytanie czy zarządzający dawnym Spomaszem płaci podatki. Jeżeli nie ,

to  dlaczego?  Inne  podmioty  prowadzące  tam  działalność  płacą  podatki,  a  tu  jestem

zdziwiony, że te podatki nie wpływają.   

3. Następnie odniósł się do artykułu z Gazety Pomorskiej z dnia 20 marca br. w sprawie

miejsc parkingowych w centrum miasta. Jego zdaniem to co tam napisano jest szokujące.

Wykonany został Stary Rynek, ul. Śniadeckich, kosztowało to mnóstwo pieniędzy, a teraz

czytam w gazecie,  że   jednak  będzie  się  wprowadzało  parkingi  na  rynku  oraz  przed

kościołem.  Czy  zapomnieliśmy już  jak  wyglądały  tam tereny przed  rewitalizacją?  Jak

nawierzchnia  była  brudna  od  olejów  itp.  Zapominamy  również  o  tym,  że  samochody

parkujące wówczas przed kościołem i na ul. Śniadeckich należały do właścicieli sklepów.

O czym my tutaj mówimy? Przecież, to że nie tutaj teraz miejsc parkingowych nie wpływa

na obroty poszczególnych sklepów. Przecież w Żninie sklepów jest bardzo dużo i to nie

tylko na ul. Śniadeckich czy ul. Kościuszki.

Gdy poprzednia władza zaczęła robić lodowisko na rynku to zrobił się wielki hałas, i trzeba

było je usuwać, a teraz mowa jest o tym, żeby zaśmiecać  coś  na co wydano znaczne

środki.  Rodzi  się  zatem  pytanie  czy  w  tych  miejscach  powinny  powstać  miejsca

parkingowe?

Wiceprzewodnicz ący  Rady  Andrzej  Kurek  –  zapytał  o  sprawę  wprowadzanych

oszczędności w jednostkach instytucji i kultury podległych Panu Burmistrzowi. Chodzi tutaj

głównie o kwestie osobowe w  Bibliotece,  w  ŻDK oraz w  MOS -ie.  Czy będą zwolnienia

czy też nie?

Przewodnicz ący Rady  Grzegorz  Koziełek  -   powiedział,  że  chodzi  mu o  ul.  I  –  go

Stycznia przy przejściu dla pieszych koło gimnazjum. Otóż  czy istnieje  tam możliwość

zabezpieczenia  przejścia  tak,  aby  oświetlenie,  które  jest  w ulicy  skutecznie  oświetlało

przejście.  Chodzi  o  drzewo,  które  jest  pochylone  w  kierunku  jezdni.  Korona  drzewa

skutecznie zasłania światło padające na jezdnię. 

Poza tym zwrócił  uwagę,  że  przed gimnazjum na posesji  jest bałagan i jeśli  jest taka

możliwość to prosiłby o podjęcie stosownych działań. 

Radny Tomasz Wysocki – zwrócił uwagę na zbyt małą liczbę pojemników na śmieci jeśli

chodzi o teren miasta. Np: na ul. Mickiewicza nie ma w ogóle śmietników.  

Poza  tym  prosiłby,  aby  ustawić  również  pojemniki  na  psie  odchody,  które  zostały
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zakupione a nie są ustawione. 

 Więcej interpelacji nie zgłoszono.

AD PKT 6 - Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji podziału gminy Żnin na stałe obwody

głosowania.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu

uchwały. 

Burmistrz Robert  Luchowski  –   o uzasadnienie projektu uchwały poprosił  Sekretarza

Gminy Żnin. 

Sekretarz Gminy Mirosław Gatka – wyjaśnił, że w związku z nadaniem nazwy nowej ulicy

w Żninie jako ulicy Spacerowej konieczna jest aktualizacja podziału gminy Żnin na stałe

obwody głosowania.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  zapytał czy są pytania do projektu uchwały.

Pytań nie było, wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod

głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych

Za było 20 Radnych 

Rada podj ęła uchwał ę Nr V/31/2015  w sprawie aktualizacji podziału gmin y Żnin na

stałe obwody głosowania, która stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

AD PKT 7 -  Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania

w Gminie Żnin w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu

uchwały. 

Burmistrz Robert  Luchowski  –   o uzasadnienie projektu uchwały poprosił  Sekretarza

Gminy Żnin. 

Sekretarz Gminy Mirosław Gatka –  wyjaśnił, że zgodnie z art. 12 § 4 ustawy z dnia 5

stycznia  2011 r.  Kodeks wyborczy na wniosek burmistrza,  rada gminy tworzy odrębny

obwód głosowania m.in. w zakładzie opieki zdrowotnej (szpitalu) oraz w domu pomocy

społecznej,  jeżeli  w dniu wyborów będzie przebywać  w nim co najmniej  15 wyborców.

Nieutworzenie obwodu jest możliwe wyłącznie w uzasadnionych przypadkach na wniosek
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osoby  kierującej  daną  jednostką.  W  związku  z  powyższym,  po  uwzględnieniu  stanu

faktycznego  co  do  przebywających  w  tych  jednostkach  wyborców  niezbędne  jest

utworzenie w Pałuckim Centrum Zdrowia Sp. z o.o. NZOZ w Żninie i w Domu Pomocy

Społecznej w Podobowicach odrębnych obwodów głosowania.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  zapytał czy są pytania do projektu uchwały.

Pytań nie było, wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod

głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych

Za było 20 Radnych 

Rada podj ęła  uchwał ę  Nr  V/32/2015   w  sprawie  utworzenia  odr ębnych  obwodów

głosowania w Gminie Żnin w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej ,  która

stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

AD PKT 8 -  Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Żnin w 2015 roku.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu

uchwały. 

Burmistrz  Robert  Luchowski  –  wyjaśnił,  że  szczegółowo  program omawiany  był  na

Komisjach Rady przez pracownika merytorycznego Wydziału Panią Drzewiecką. Dodał, że

projekt  programu  podlega  zaopiniowaniu  przez  właściwego  powiatowego  lekarza

weterynarii,  organizacje  społeczne,  których  statutowym  celem  działania  jest  ochrona

zwierząt,  działające  na  obszarze  gminy,  a  także  przez  dzierżawców  lub  zarządców

obwodów łowieckich, działających na obszarze gminy. 

 Na bazie powyższego podjęcie niniejszej uchwały jest uzasadnione.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  zapytał czy są pytania do projektu uchwały.

Radny Adam Kowalewski –  prosiłby o podjęcie działań w celu stworzenia powiatowego

schroniska dla zwierząt. Wydajemy z budżetu gminy wiele środków na ten cel. Ponadto

wiele  tych  zwierząt  pochodzi  z  całego  powiatu  i  byłoby  zasadnym utworzenie  takiego

schroniska. 

 Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – pytań więcej nie było, wobec tego odczytał

treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 
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W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych

Za było 20 Radnych 

Rada podj ęła  uchwał ę  Nr V/33/2015  w sprawie  programu opieki  nad zwierz ętami

bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomno ści  zwierz ąt  na  terenie  gminy  Żnin

w 2015 roku, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Następnie   Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  ogłosił  20 minutową  przerwę  w

obradach.

Po przerwie - 

AD PKT 9 - Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia okresu obowiązywania taryf za

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu

uchwały. 

Burmistrz  Robert  Luchowski  –  wyjaśnił,  że  dotychczasowe  taryfy  za  zbiorowe

zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowe  odprowadzanie  ścieków  stosowane  przez  Zakład

Wodociągów i Kanalizacji „WiK” spółka z o.o. w Żninie obowiązują  do dnia 30 kwietnia

2015 roku.  W dniu 18 lutego 2015 r.  Zakład ten złożył  wniosek o przedłużenie czasu

obowiązywania  dotychczasowych  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowe

odprowadzanie ścieków na okres od 1 maja 2015 r.  do 30 kwietnia 2016 r.  Zgodnie z

wymogami określonymi w art. 24 ust. 9b ustawy z dnia 7 czerwca 2001r. o zbiorowym

zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków (Dz. U. Z 2015, poz. 139) w

uzasadnieniu wniosku zamieszczono informacje dotyczące zakresu świadczonych usług

oraz  warunków  ekonomicznych  uzasadniających  przedłużenie  obowiązywania

dotychczasowych taryf. Z uwagi na powyższe złożony wniosek spełnia wymogi formalne

określone  w  art.  24  ust.  9a-9c  cytowanej  wyżej  ustawy,  a  przedłużenie  okresu

obowiązywania  dotychczasowych  taryf  jest  w  pełni  zasadne  z  uwagi  na  zapewnioną

ciągłość świadczenia usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania

ścieków  dla  mieszkańców  przy  jednoczesnym  zapewnieniu  wysokich  standardów

jakościowych tych usług.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do projektu uchwały.

Pytań nie było, wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod
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głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych

Za było 20 Radnych 

Rada podj ęła uchwał ę Nr V/34/2015  w sprawie przedłu żenia okresu obowi ązywania

taryf  za  zbiorowe zaopatrzenie  w wod ę  i  zbiorowe odprowadzanie  ścieków ,  która

stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

AD PKT 10 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów

najmu, których przedmiotem są te same części nieruchomości położone w Żninie.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu

uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski –  wyjaśnił, że części nieruchomości określone w uchwale

stanowią własność Gminy Żnin i zostały oddane w najem. Ważność jednej umowy wygasła

w dniu 28 lutego 2015 r., natomiast dwóch pozostałych wygasa odpowiednio 30 kwietnia

2015 r.  i  31 maja 2015 r.  Zgodnie z art.  25 ust.  2, w związku z art.  23 ust.  1 pkt 7a)

cytowanej wyżej ustawy o gospodarce nieruchomościami Rada Miejska w Żninie może

wyrazić  zgodę  na  zawarcie  kolejnych  umów,  których  przedmiotem  są  te  same

nieruchomości.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do projektu uchwały.

Pytań nie było, wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod

głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych

Za było 20 Radnych 

Rada  podj ęła  uchwał ę  Nr  V/35/2015  w  sprawie  wyra żenia  zgody  na  zawarcie

kolejnych  umów najmu,  których  przedmiotem s ą  te  same cz ęści  nieruchomo ści

poło żone w Żninie , która stanowi załącznik nr 9 do protokołu.
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AD PKT 11 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie części

nieruchomości położonej w Żninie przy ul. Dąbrowskiego

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu

uchwały. 

Burmistrz  Robert  Luchowski  –  wyjaśnił,  że  w trakcie  budowy  nawierzchni  ul.

Dąbrowskiego  została  ona  zajęta  pod  lokalizację  części  drogi.  W  celu  uregulowania

istniejącego stanu prawnego konieczne jest nabycie na rzecz Gminy Żnin przedmiotowej

części  nieruchomości.  Stosownie  do art.  25  ust.  2,  w  związku  z  art.  23  ust.  1  pkt  7

cytowanej wyżej ustawy o gospodarce nieruchomościami Rada Miejska w Żninie może

wyrazić zgodę na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Żnin.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  zapytał czy są pytania.

Radny Adam Kowalewski -   powiedział, że w tej sytuacji nie mamy innego wyjścia jak

podjąć tę uchwałę. Zapytał ile w Gminie Żnin może być tego typu przypadków jak również

ile  jest  takich  przypadków,  że  właściciele  gruntów  prywatnych  zajmują  teren  gminny?

Wobec tego prosiłby Pana Burmistrza o dokonanie tego typu rozeznania.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  zapytał  czy są  jeszcze jakieś  pytania do

projektu uchwały. Pytań nie było, wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie

poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych

Za było 20 Radnych 

Rada podj ęła uchwał ę Nr V/36/2015 w sprawie wyra żenia zgody na nabycie cz ęści

nieruchomo ści poło żonej w Żninie przy ul. D ąbrowskiego,  która stanowi załącznik nr

10 do protokołu.

AD PKT 12 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie części

nieruchomości położonej w Żninie przy ul. Porzeczkowej

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu

uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski –  wyjaśnił, że część nieruchomości określona w uchwale

stanowi  własność  Gminy  Żnin.  Zlokalizowany  jest  na  niej  wjazd  na  teren  stacji

benzynowej.  Zgodnie  z  miejscowym  planem  zagospodarowania  przestrzennego
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południowo -  zachodniej  części  miasta  Żnina,  uchwalonym Uchwałą  Nr  XVII/159/2012

Rady Miejskiej w Żninie, z dnia 30 marca 2012 r. przedmiotowa działka przeznaczona jest

pod lokalizację drogi wewnętrznej. W celu zapewnienia możliwości lokalizacji wjazdu na

działkę  753/1  poprzez  istniejący  zjazd  należy  ustanowić  na  nieruchomości  gminnej

służebność gruntową. 

Dodał przy tym, że nie ma w budżecie Gminy zabezpieczonych środków na nabycie tej

części nieruchomości. 

Radny Adam Kowalewski- na Komisji Budżetu i Gospodarki o tym mówiliśmy, wniosek jak

najbardziej zasadny, natomiast czy w tym momencie mamy na to środki, czy nas na to

stać. Jest to duży obszar około 250 m² i zakładając po 50 zł za metr to daje nam kwotę

około 130 tys. zł. Jaka jest  opinia Pana Burmistrza w tej sprawie. 

Burmistrz Robert Luchowski – wyjaśnił, że zgłosił się właściciel, który chce, aby gmina

nabyła tę działkę. Ja nie jestem osoba decyzyjną, środków na wykup nie ma. 

Radny Adam Kowalewski-  powiedział, że stanowisko na Komisji Budżetu było takie, co

prawda  bez  głosowania,  że  wniosek  jak  najbardziej  zasadny  do  omówienia  przy

projektowaniu budżetu na 2016 rok. 

Dodał,  iż  chciałby mieć  zapewnienie, że wniosek ten bez ponownego składania będzie

rozpatrzony przy projekcie budżetu na 2016 rok.

Burmistrz  Robert  Luchowski  –  jeśli  dziś  ta  uchwała  nie  będzie  podjęta,  to  będzie

rozpatrywana w miarę możliwości posiadanych środków.

Radny Lucjan Adamus  – zapytał czy wniosek Radnego Kowalewskiego jest wnioskiem

formalnym.

Radny Adam Kowalewski- na Komisji Budżetu było takie stanowisko, bez głosowania. Ja

nie  widzę  środków  w  budżecie,  aby  dokonać  nabycia  tej  nieruchomości.  Dlatego  też

uważa, że powinno się go rozpatrzyć przy konstrukcji budżetu na 2016 rok. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  zapytał  czy są  jeszcze jakieś  pytania do

projektu uchwały. Pytań nie było, wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie

poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych

Za – nie było 

Przeciw było 18 Radnych  

Wstrzymało się 2 Radnych
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Rada  nie  podj ęła  uchwały  w  sprawie  wyra żenia  zgody  na  nabycie  cz ęści

nieruchomo ści poło żonej w Żninie przy ul. Porzeczkowej . 

AD PKT 13 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie

ograniczonego prawa rzeczowego na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żnin,

położonej w Żninie przy ul. Sienkiewicza.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu

uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski –  wyjaśnił, że część nieruchomości określona w uchwale

stanowi  własność  Gminy  Żnin.  Zlokalizowany  jest  na  niej  wjazd  na  teren  stacji

benzynowej. Zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego południo

– wo – zachodniej  części  miasta Żnina,  uchwalonym Uchwałą  Nr  XVII/159/2012 Rady

Miejskiej w Żninie, z dnia 30 marca 2012 r.  przedmiotowa działka przeznaczona jest pod

lokalizację  drogi  wewnętrznej.  W  celu  zapewnienia  możliwości  lokalizacji  wjazdu  na

działkę  753/1  poprzez  istniejący  zjazd  należy  ustanowić  na  nieruchomości  gminnej

służebność gruntową. Stosownie do art. 18 ust. 2, pkt 9) lit. a) cytowanej wyżej ustawy o

samorządzie  gminnym  Rada  Miejska  w  Żninie  może  wyrazić  zgodę  na  obciążenie

nieruchomości ograniczonym prawem rzeczowym.

Dodał,  że w dniu  13 marca wpłynęła  do Burmistrza  Żnina informacja  od Powiatowego

Inspektora Nadzoru Budowlanego  w związku z przeprowadzanymi pracami na tej działce

związanymi z wycinką drzew, o co prosiłem, żeby Państwu Radnym dołączyć. 19 marca

Pan  inspektor  Nadzoru  Budowlanego  wystąpił  do  Wojewódzkiego  Urzędu  Ochrony

Zabytków w Toruniu w związku z tymi pracami. W dniu 23 marca br. swoje uwagi zgłosił

również właściciel sąsiedniej działki, co do działań na tym obszarze. Poprosiłem również,

aby na sesję  poproszony był  przedstawiciel  firmy, której  ta sprawa dotyczy.  Z tego co

widzę nikogo z przedstawicieli tej firmy nie ma. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  zapytał  czy są  jeszcze jakieś  pytania do

projektu uchwały. Pytań nie było, wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie

poddał go pod głosowanie. 

Pracownik  Wydziału  Infrastruktury,  Gospodarki  Przes trzennej  i  Inwestycji  Pani

Urszula Nawrocka – wyjaśniła, że nawet gdyby Rada nie podjęła uchwały w tej sprawie to

i tak nie wpływa to na realizację inwestycji. Wówczas gmina musiałaby stosować się do

zapisów  planu  zagospodarowania  przestrzennego,   który  zakłada  powstanie  drogi

wewnętrznej i korzystać z niej może każdy. 
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Radny Adam Kowalewski  –  również  ten temat  był  omawiany na posiedzeniu  Komisji

Budżetu i Gospodarki. Wówczas nie mieliśmy tych dwóch pism co dzisiaj. Dodał, że cieszy

się  z  tego,  że  gminie  za  dość  dużą  kwotę  udało  się  sprzedać  grunt.  Według  mnie

sprzedając działkę powinniśmy zabezpieczyć dojazd. Uważa zatem, że jako Rada powinni

ten temat zrealizować do końca, czyli podjąć dziś uchwałę. 

Burmistrz Robert Luchowski –  powiedział, że faktycznie pisma dołączone Radnym nie

dotyczą bezpośrednio tego projektu uchwały, ale w związku z powstałym zamieszaniem

wokół tej inwestycji przedstawił stanowisko inspektora nadzoru budowlanego. Wspieramy

lokalnych przedsiębiorców, zatem jest wola dla tej inwestycji.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  zapytał  czy są  jeszcze jakieś  pytania do

projektu uchwały. Pytań nie było, wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie

poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych

Za było 19 Radnych  

Wstrzymał się 1 Radny

Rada podj ęła  uchwał ę  nr V/37/2015  w sprawie wyra żenia zgody na ustanowienie

ograniczonego prawa rzeczowego na nieruchomo ści stanowi ącej własno ść Gminy

Żnin,  poło żonej  w Żninie  przy  ul.  Sienkiewicza,  która  stanowi  załącznik  nr  11  do

protokołu. 

AD PKT 14 - Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej do rozpatrzenia

wniosków o nadanie tytułu „Honorowy Obywatel Gminy Żnin”

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu

uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski –  wyjaśnił, że zgodnie z § 112 ust. 1 Statutu Gminy Żnin

Rada  może  nadać  tytuł  "Honorowy  Obywatel  Gminy  Żnin"  osobom  fizycznym  spoza

Gminy Żnin. W związku z obchodami 25 – lecia samorządu terytorialnego jest propozycja,

aby powołać komisję doraźną w celu rozpatrzenia wniosków o nadanie tytułu „Honorowy

Obywatel Gminy Żnin”. Wniosek w sprawie nadania tytułu "Honorowy Obywatel  Gminy

Żnin" mogą składać: organy gminy, organizacje społeczne działające na terenie Gminy, co

najmniej  50  mieszkańców Gminy.  Powinien  zawierać  pełne   uzasadnienie  i  należy  je

składać w Biurze Burmistrza Żnina. 
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Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  wobec tego zaproponował,  aby zgłaszać

kandydatury na Przewodniczącego komisji.

Radny Lucjan Adamus -  powiedział, że powołanie komisji doraźnej w tej sprawie jest

zasadne wówczas, jeżeli  pojawią  się  wnioski o nadanie tytułu „Honorowego Obywatela

Gminy Żnin”. Uważa, ze ten pośpiech jest zbędny i nie ma co wyprzedzać tematu. Wobec

tego  zaproponował,  aby  nie  podejmować  tej  uchwały,  gdyż  wiąże  się  ona  także  z

kosztami.  Gdy wnioski się pojawią, wówczas należałoby powołać komisję doraźną do ich

rozpatrzenia. 

 Burmistrz  Robert  Luchowski  –   powiedział,  że powołanie  komisji  wymaga zwołania

sesji, zatem gdyby się pojawił jakiś wniosek to musielibyśmy specjalnie zwoływać sesję  w

celu powołania komisji doraźnej. Dlatego też w uchwale jest wyznaczony do określenia

termin  pracy  komisji  doraźnej.  Jeżeli  są  wątpliwości  to  możemy doprecyzować,  że  w

przypadku braku wniosków komisja doraźna ulega samorozwiązaniu. Wolałbym, aby dziś

ta komisja została powołana. Uważa, że na terenie powiatu czy województwa jest sporo

osób, które mogłyby taki tytuł mieć nadany. Tytuł taki został nadany obywatelce Stanów

Zjednoczonych, która tylko raz była w gminie, zatem uważa, że tym bardziej w powiecie

czy województwie takie osoby będą nominowane.  

Radny Adam Kowalewski – powiedział, że obecny zapis w uchwale mówi o wyznaczeniu

terminu pracy komisji,  może należałoby wprowadzić  zapis  mówiący o tym,  że komisja

rozpoczyna pracę w momencie pojawienia się wniosku o nadanie tytułu. Bądź te ustalmy

okres działania komisji od – do. 

 Burmistrz  Robert  Luchowski  –  powiedział,  że  nadanie  tytułu  „Honorowy  Obywatel

Gminy Żnin” przewiduje się podczas sesji uroczystej w dniu 3 czerwca br., wobec tego

zaproponował, aby  termin pracy komisji wyznaczyć od 4 maja br. do 15 maja br. Ponadto

uzupełniłby ten projekt uchwały o dodatkowy paragraf w brzmieniu: „W przypadku braku

wniosków w przedmiotowej sprawie komisja, o której mowa w § 1 ulega rozwiązaniu”.

Radny  Adam  Kowalewski  –  zaproponował  5  min.  przerwy  w  celu  przygotowania

poprawionej wersji projektu uchwały. 

Radny  Lucjan  Adamus  -   powiedział,  że  nie  widzi  problemu,  aby  komisję  doraźną

powołać w momencie pojawienia się wniosków. Sesję można przecież zwołać w każdej

chwili.  

Burmistrz  Robert  Luchowski  –  zaproponował  wprowadzenie  następujących zmian do

projektu uchwały: w  § 2. Ustalić termin pracy komisji, o której mowa w § 1, od  04.05.2015

r. do 15.05.2015 r.
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W § 3 zaproponował zapis: W przypadku braku wniosków w przedmiotowej sprawie

komisja, o której mowa w § 1 ulega rozwiązaniu.

Zwoływanie z kolei sesji tylko dla powołania komisji doraźnej wydaje się nieracjonalne. 

Radny Tomasz Wysocki -  uważa, że termin pracy komisji doraźnej powinien wynosić

miesiąc. Byłoby to najbardziej korzystne.  Okres dwóch tygodni jest okresem krótkim np.:

w przypadku ewentualnego uzupełnienia wniosku przez wnioskodawcę. 

Burmistrz Robert Luchowski –  wobec powyższego zaproponował termin pracy komisji

doraźnej od 20 kwietnia do 15 maja br.  Z kolei  co do terminu składania wniosków to

natychmiast po podjęciu uchwały procedura zostanie określona i  podana do publicznej

wiadomości.  

Radny  Tomasz  Wysocki  -  stwierdził,  że  ta  propozycja  Pana  Burmistrza  jest

satysfakcjonująca.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  wobec tego stwierdził,  że  § 2 otrzymuje

brzmienie:  „Ustalić  termin  pracy  komisji,  o której  mowa  w §  1,  od   20.04.2015  r.  do

15.05.2015 r.

Paragraf 3 pozostałby bez zmian czyli: „W przypadku braku wniosków w przedmiotowej

sprawie komisja, o której mowa w § 1 ulega rozwiązaniu”.

Radny Adam Kowalewski – powiedział, że składał wniosek o 5 min przerwy wobec tego

prosiłby o jej zarządzenie w celu naniesienie poprawek w projekcie

uchwały. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  zarządził 10 min przerwę w obradach. 

Po przerwie - 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  odczytał projekt uchwały po poprawkach,

który został przekazany radnym, a następnie zapytał czy są uwagi do projektu. 

W związku z tym, że nie wniesiono uwag zapytał kto jest za wprowadzeniem poprawek do

projektu uchwały.

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych 

Za było 20 Radnych

Rada przyj ęła poprawki zaproponowane do projektu uchwały. 

Następnie  Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  zaproponował,  aby  zgłaszać

kandydatów na Przewodniczącego komisji doraźnej.

Wiceprzewodnicz ący  Rady  Andrzej  Kurek  –  zgłosił  kandydaturę  radnego  Jerzego

Kowalskiego.
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Radny Jerzy Kowalski –  nie wyraził zgody na kandydowanie. 

Radny Lucjana Adamus – zgłosił kandydaturę radnego Jerzego Krynickiego, który wyraził

zgodę na kandydowanie. 

Następnie  Przewodnicz ący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków komisji

doraźnej. 

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek – zgłosił kandydaturę radnego Włodzimierza

Oźminkowskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie.

Radny  Adam  Kowalewski  –  zgłosił  kandydaturę  radnego  Grzegorza  Wesołka,  który

wyraził zgodę na kandydowanie.

Radny Leszek Kowalski –  zgłosił kandydaturę radnego Marka Zielińskiego, który wyraził

zgodę na kandydowanie.

Radna Maria Bło ńska–  zgłosiła kandydaturę radnego Zenona Owczarzaka, który wyraził

zgodę na kandydowanie.

Radny  Adam Kowalewski –  zgłosił  kandydaturę  radnego Jerzego Kowalskiego, który

wyraził zgodę na kandydowanie.

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  -  z głosił  kandydaturę  radnego  Kazimierza

Jańczaka, który wyraził zgodę na kandydowanie.

Więcej kandydatów nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek

poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Jerzego Krynickiego na Przewodniczącego

komisji doraźnej. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych

Za było 18 Radnych

Wstrzymało się 2 Radnych

Rada wybrała radnego Jerzego Krynickiego na Przewod niczącego Komisji dora źnej. 

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  –  poddał  pod  głosowanie  zgłoszone

kandydatury radnych na członków komisji doraźnej. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych

Za było 18 Radnych

Wstrzymało się 2 Radnych
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Następnie Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – odczytał treść projektu uchwały, a

następnie poddał go pod głosowanie.

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych

Za było 20 Radnych

Rada  podj ęła  uchwał ę  Nr  V/38/2015  w   sprawie  powołania  komisji  dora źnej  do

rozpatrzenia wniosków o nadanie tytułu  „Honorowy Ob ywatel  Gminy Żnin” ,  która

stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

AD PKT 15 -   Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wszczęcie procedury

nadania sztandaru Gminie Żnin oraz upoważnienia Burmistrza Żnina do prowadzenia

w tym celu działań.

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu

uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski – w związku z rocznicą 25 – lecia samorządu terytorialnego

pojawiła się inicjatywa ustanowienia sztandaru Gminy Żnin, w związku z tym propozycja

projektu uchwały.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do projektu uchwały.

Pytań nie było, wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod

głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych

Za było 20 Radnych  

Rada  podj ęła  uchwał ę  Nr  V/39/2015  w  sprawie  wyra żenia  zgody  na  wszcz ęcie

procedury nadania sztandaru Gminie Żnin oraz upowa żnienia Burmistrza Żnina do

prowadzenia w tym celu działa ń, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

AD PKT 16 -  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego

Ośrodka Pomocy Społecznej w Żninie za 2014 rok.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu

uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski – wyjaśnił, że Dyrektor MOPS ustawowo zobowiązana jest
str. 30



do  sporządzenia  sprawozdania  za  rok  ubiegły.  Pani  Dyrektor  szczegółowo  omawiała

sprawozdanie na merytorycznej komisji, jeśli jednak są jakieś pytania to Pani Dyrektor jest

do Państwa dyspozycji. Prosiłby jednak, aby to sprawozdanie przyjąć. 

 Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do projektu uchwały.

Pytań nie było, wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod

głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych

Za było 20 Radnych  

Rada podj ęła uchwał ę Nr V/40/2015 w sprawie przyj ęcia sprawozdania z działalno ści

Miejskiego O środka Pomocy Społecznej w Żninie za 2014 rok , która stanowi załącznik

nr 14 do protokołu.

AD PKT 17 - Sprawozdanie z realizacji Uchwały Nr XXIX/384/2013 Rady Miejskiej w

Żninie z 15 listopada 2013 r. w sprawie „Rocznego Programu Współpracy Gminy Żnin na

rok 2014  z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poprosił Burmistrza o zabranie głosu.

Burmistrz  Robert  Luchowski  –  wyjaśnił,  że  sprawozdanie  było  omawiane  na

posiedzeniach Komisji. Jeśli jednak są pytania to do dyspozycji jest doradca ds. rozwoju

lokalnego Pan Paweł Sikora.

Rada nie wniosła uwag do ww. sprawozdania.

AD PKT 18 -  Informacja o sposobie realizacji Uchwały Nr XV/145/2012 Rady Miejskiej

w Żninie z dnia 29 lutego 2012 r. w sprawie określenia warunków i trybu finansowania

zadań własnych Gminy Żnin w zakresie sprzyjania rozwojowi sportu w roku 2014.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poprosił Burmistrza o zabranie głosu.

Burmistrz  Robert  Luchowski  –  wyjaśnił,  że  informacja  była  również  omawiana  na

posiedzeniach Komisji. 

Rada nie wniosła uwag do ww. informacji.
str. 31



AD PKT 19 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru

podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa,

wyznaczenia inkasentów, ustalenia wynagrodzenia za inkaso.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu.

Burmistrz  Robert  Luchowski  –  poprosił  o  zabranie  głosu  Skarbnik  Gminy  Panią

Aleksandrę Szpek. 

Skarbnik Gminy Aleksandra Szpek –  wyjaśniła, że zgodnie z dyspozycją wynikającą z

art. 6b ustawy z dnia 15 listopada 1984 roku o podatku rolnym, art. 6 ust. 8 ustawy z dnia

30 października 2002 roku o podatku leśnym, art. 6 ust. 12 ustawy z dnia 12 stycznia 1991

roku  o  podatkach  i  opłatach  lokalnych   rada  gminy  może  zarządzać  pobór  podatku

rolnego,  leśnego  i  od  nieruchomości  w  drodze  inkasa  oraz  określić  inkasentów  i

wynagrodzenie  za  inkaso.  Zgodnie  z  ugruntowanym  orzecznictwem,  wskazanie

inkasentów  powinno  mieć  postać  konkretnego  określenia  odnoszącego  się  do

zindywidualizowanego podmiotu przez podanie imienia i nazwiska osób fizycznych bądź

podanie nazwy w przypadku osób prawnych. Stąd też w § 2 został przedstawiony wykaz

inkasentów. 

Z  uwagi  na  to,  w  dalszym  ciągu  trwają  wybory  sołeckie  w  imieniu  Burmistrza

zaproponowała  wprowadzenie  dwóch  poprawek  do  projektu  uchwały:  §  2  w  poz.  16

prosiłaby, aby zamiast Pana Antoniego Polaszewskiego wpisać Panią Annę Matuszewską

na terenie sołectwa Kierzkowo oraz w poz. 24 zamiast Pana Zdzisława Rosiaka wpisać

nazwisko Pani Natalii Zaręby w sołectwie Rydlewo. 

Radny Adam Kowalewski –  z uwagi na to, że zebrania sołeckie jeszcze trwają zapytał

czy jest sens podejmowania jej dziś, skoro w kwietniu można by podjąć uchwałę już po

odbyciu wszystkich zebrań sołeckich.

Skarbnik  Gminy Aleksandra Szpek –  jest  to  akt  prawa miejscowego,  który  podlega

ogłoszeniu. Nie wiemy również dokładnie kiedy będzie kolejna sesja. Byłoby zatem dobrze

podjąć dziś ten projekt. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –   zapytał czy są pytania do projektu uchwały.

Pytań nie było, wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod

głosowanie. 

Radny Lucjan Adamus -  powiedział,  że zgodnie z § 3 ustala się  wynagrodzenie za

inkaso  w  wysokości  7%  od  sumy  zainkasowanych  i  przekazywanych  na  rachunek

bankowy  Gminy  Żnin  podatków  pobranych  w  poszczególnych  sołectwach  na  terenie
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Gminy Żnin. Uważa, że to 7% jest to bardzo niska suma, dlatego też proponowałby, aby

rozważyć  propozycję  7%  od  sumy  wpłaconych  na  rachunek  bankowy  Gminy  Żnin

podatków pobranych w poszczególnych sołectwach na terenie Gminy Żnin. 

Burmistrz Robert  Luchowski –  zapytał  czy w poprzedniej kadencji  przez okres 4 lat

padła tego typu inicjatywa. 

Radny Lucjan Adamus –  odpowiedział,  że w poprzedniej  kadencji  wszystko było źle,

dlatego zaproponował zmianę.

Radna Maria Bło ńska –  zapytała jaki % osób dokonuje wpłat w banku, a jaki % osób

wpłaca bezpośrednio u sołtysów.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – myślę, że na kolejną sesję otrzymamy taką

informację  na piśmie. Następnie zapytał  czy są  pytania do projektu uchwały.  Pytań  nie

było,  wobec tego poddał  pod głosowanie poprawki  zgłoszone przez Panią  Skarbnik w

imieniu Burmistrza Żnina. 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych

Za było 19 Radnych  

Wstrzymał się 1 Radny

Rada przyj ęła poprawki do projektu uchwały.

Następnie Przewodnicz ący  Rady   poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  wraz  z

naniesionymi poprawkami. 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych

Za było 18 Radnych  

Wstrzymał się 1 Radny

Przeciw był 1 Radny

Rada  podj ęła  uchwał ę  Nr  V/41/2015  zmieniaj ąca  uchwał ę  w  sprawie  zarz ądzenia

poboru podatku rolnego, le śnego i od nieruchomo ści od osób fizycznych w drodze

inkasa, wyznaczenia inkasentów, ustalenia wynagrodz enia za inkaso,  która stanowi

załącznik nr 14 do protokołu.
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AD PKT 20 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Żnin na

2015 rok.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu.

Burmistrz  Robert  Luchowski  –  powiedział,  że  zmiany  do  budżetu  omawiane  były

szczegółowo na Komisjach Rady. Jeśli są jednak pytania, to do Państwa dyspozycji jest

Pani Skarbnik Gminy.

Skarbnik  Gminy  Aleksandra  Szpek  –  w  imieniu  Burmistrza  Żnina  przedstawiła

autopoprawkę do uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Żnin na 2015

rok. Wyjaśniła, że dotyczy zwiększenia  dochodów bieżących z tytułu dotacji na zadania

zlecone  z  przeznaczeniem  na  realizację  Rządowego  programu  wspierania  osób

pobierających  świadczenie  pielęgnacyjne  zgodnie  z  pismem  Wojewody  Kujawsko-

Pomorskiego. 

Radny Lucjan  Adamus –  powiedział,  że w dziale   900 dotyczącym zmian  wydatków

bieżących z przeznaczeniem na zapłatę odsetek  z tytułu nieterminowej zapłaty faktury za

oświetlenie. Wobec tego zapytał czy zostało wysłane pismo do ENEI o umorzenie tych

odsetek. W przeciwnym razie Regionalna Izba Obrachunkowa w Bydgoszczy przygrozi

Panu Burmistrzowi palcem, że naruszył dyscyplinę finansów publicznych.  

Burmistrz Robert Luchowski – ta sytuacja z którą mamy do czynienia wyniknęła  z winy

pracownika, który to został ukarany karą nagany za niedopełnienie formalności.  

Radny Lucjan Adamus –   Panie Burmistrzu będziemy mieli pewną niejasność, o którego

pracownika Panu chodzi. Rodzi się pytanie co robił nadzór finansowy, który sprawuje go

nad pracownikiem? 

Burmistrz Robert Luchowski –  zapytał gdzie był wtedy nadzór gdy trzeba było tę fakturę

zapłacić. 

Radny Lucjan Adamus –  odpowiedź  Pana Burmistrza go nie  satysfakcjonuje.  Pytanie

jakie konsekwencje poniósł nadzór sprawujący kontrolę nad pracownikiem. 

 Burmistrz Robert Luchowski – w tym temacie wyczerpałem odpowiedź. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  więcej pytań nie było, wobec tego poddał

pod głosowanie poprawkę Burmistrza Żnina.

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych

Za było 17 

Wstrzymało się 3 Radnych
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Rada przyj ęła poprawk ę Burmistrza. 

Następnie Przewodnicz ący Rady Grzegorz  Koziełek    odczytał  wstęp i  zakończenie

projektu uchwały wraz z naniesioną poprawką, a następnie poddał go pod głosowanie.

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych

Za było 16

Wstrzymało się 3 Radnych

Przeciw był 1 Radny

Rada podj ęła uchwał ę Nr V/42/2015 zmieniaj ącą uchwał ę  w sprawie bud żetu Gminy

Żnin na 2015 rok ,  która stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

AD PKT 21 - Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy Żnin na lata 2015-2025. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu.

Burmistrz  Robert  Luchowski  –   wyjaśnił,  że uchwała  ta  jest  konsekwencją  zmian  w

budżecie podjętych  w chwilę wcześniej.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do projektu uchwały.

Pytań nie było, wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod

głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych

Za było 16

Wstrzymało się 4 Radnych

Rada podj ęła  uchwał ę  Nr  V/43/2015  zmieniaj ącą  uchwał ę   w  sprawie  uchwalenia

Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Żnin  na  lata  2015-2025,  która  stanowi

załącznik nr 16 do protokołu.

AD PKT 22 – Odpowiedzi na interpelacje Radnych

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o zabranie głosu.
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Burmistrz Robert Luchowski -  na wstępie przeprosił Radną Błońską za brak odpowiedzi

na interpelację z poprzedniej sesji. Sprawdzę kto miał udzielić na nią odpowiedzi i mam

nadzieję, że w przyszłości takie sytuacje się nie powtórzą. 

Co do punktów świetlnych w Sulinowie odpowiedział, że jeśli jest to zasadne,  wniosek

został złożony stąd też  przy zajmowaniu się tym tematem nam również zależy by przy tej

drodze było jaśniej. 

Odnośnie  informacji  na temat  wysokości  zwrotu  środków z tytułu  funduszu  sołeckiego

udzieli pisemnej odpowiedzi.  

Co  do  interpelacji  Radnej  Krygier  w  sprawie  barierek  odpowiedział,  że  podejmie

interwencję  w  Zarządzie  Dróg Wojewódzkich.  Pan Dyrektor  rozbudził  nadzieje,  z  kolei

podczas objazdu dróg raz jeszcze to obejrzę. 

Co do prowadzenia prac porządkowych w parku to dwukrotnie zwracałem uwagę, aby nie

niszczyć sprzętem tego parku. Jednocześnie dodał, że w parkach jest znacznie czyściej

niż  było  to  przedtem.  Kosze  zostały  odstawione  od  ławek,  dzięki  temu  jak  Państwo

usiądziecie na ławce, to nie będziecie trzymać  łokci  w śmietniku.   Wkrótce w centrum

Żnina pojawią się kosze na psie odchody.  Zaczynamy od centrum, natomiast pozostałe

pojawią  się  w wydzielonych miejscach w mieście.  Będziemy  również  prowadzić  akcje

edukacyjną, aby właściciele  sprzątali po swoich czworonogach. 

Co do koszty, to ich brakowało, brakuje, ale myślę , że w przyszłości brakować nie będzie.

Rozmawiałem z Panią Kubińską i zmierzamy w tym kierunku, by sytuacja uległa zmianie. 

Co do przejścia dla pieszych i oświetlenia to podczas wizji  lokalnej dróg zapozna się z

tematem. 

Co  do  interpelacji  Przewodniczącego  Rady  Grzegorza  Koziełka  odpowiedział,  że  to

drzewo  należałoby  wyciąć.  Pan  Kierownik  Piechowiak  w  przerwie  temat  będzie

realizować. 

Jeśli  chodzi  o  interpelację  Wiceprzewodniczącego  Rady  Andrzeja  Kurka  Burmistrz  z

zadowoleniem stwierdził, że  Dyrektorzy przedstawiają pierwsze rozwiązania w temacie.

Otrzymałem informacje, że trwają rozmowy na temat ewentualnych redukcji zatrudnienia w

tych  jednostkach  wystąpiłem  do  dyrektorów  o  przedstawienie  kryteriów  dotyczących

zmian osobowych. Myślę, że one wpłyną. Pan Woźniak Dyrektor Muzeum Ziemi Pałuckiej

złożył  pierwsze  propozycje.  Termin  jest  do  31  marca  br.  także  trochę  czasu  jeszcze

pozostało.   Rozmawiam,  rozmawia  Pan  Jacek  Świtała  o  co  go  bardzo  prosiłem.  W

przypadku  wątpliwości  co  do  propozycji  dyrektorów  jesteśmy  gotowi  na  współpracę.

Bardzo się cieszę, bo widać tu taki odruch, że Burmistrz szuka oszczędności, a inicjatywa

pojawia się ze strony dyrektorów. Oczywiście o każdych ruchach jeśli jest taka wola będę
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informował. Do wtorku jest czas i jeśli jest taka wola to bardzo chętnie się spotkam. 

Radny Ireneusz Starczewski –  powiedział,  że nie mówił  o porządkach, bo to,  że się

poprawiło w mieście to widać gołym okiem. Chodziło mi jednak o były teren po browarze,

który  jest  zaniedbany  oraz  o  teren  prywatny  jak  się  wchodzi  do  parku  od  strony  ul.

Kościuszki po prawej stronie.  Prosiłby o interwencję Straży Miejskiej. 

Burmistrz Robert Luchowski – odnośnie browaru to właścicielem jest spółka szwedzko

– norweska i niestety nie mam kontaktu z osobą, która występuje w imieniu spółki. Jednak

poczynię działania by taką osobę ustalić. 

Radny  Ireneusz  Starczewski  –  rozumiem,  że  co  do  kwestii  parkingów  to  uzyskam

informacje?

Burmistrz Robert Luchowski – odpowiedział, że taka informacja będzie. 

AD PKT 23 - Zapytania, wolne wnioski i informacje.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  Wysoka Rado zgodnie z art. 24h ust. 3 pkt

1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2013 r., poz. 594 z

późn. zm.) radny jest  zobowiązany do złożenia w dwóch egzemplarzach oświadczenia

majątkowego  wraz  z  kopią  zeznania  o  wysokości  osiągniętego  dochodu  w roku

podatkowym (PIT) za rok poprzedni (tj. 2014).    

Oświadczenie należy złożyć na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej w Żninie w

terminie do 30 kwietnia 2015 roku, według stanu na dzień 31 grudnia roku poprzedniego

według wzoru, który Państwo otrzymaliście. 

Radny Adam Kowalewski – zwrócił się z prośbą Do Rady Miejskiej w Żninie o wyrażenie

zgody  na udział w jednej z sesji przedstawicieli  GDDKiA w Bydgoszczy, Zarządu Dróg

Wojewódzkich, Zarządu Dróg Powiatowych. Uważa, że temat jest bardzo ważny z uwagi

na to, że trwają  przymiarki  do środków unijnych,  a przy okazji  dowiedzielibyśmy się  o

zakresach prac itp.  W poprzednich kadencjach takie spotkania się odbywały, czasem były

budujące,  czasami  nie.  Jednak  raz  jeszcze  bardzo  by  prosił,  aby  takie  spotkanie  się

odbyło.  

Ponadto poinformował, że w związku z planem pracy Komisji Budżetu i Gospodarki  w

dniu 13 kwietnia o godz. 9.00 chciałby zorganizować posiedzenie Komisji.  Przedmiotem

posiedzenia  będzie  informacja  na  temat  mienia  komunalnego  w  Gminie  Żnin.  Przede

wszystkim  chodzi  jednak  o  wypracowanie  wniosków  w  tej  sprawie.  Drugim  tematem

będzie zapoznanie się  z sytuacją finansową  placówek kultury. Słyszy się różne głosy o
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tych instytucjach, o ruchach kadrowych w tych palcówkach stąd też będzie to przedmiotem

posiedzenia Komisji.  Na posiedzeniu będziemy również rozmawiać o sytuacji dotyczącej

gospodarki odpadami, systemu gospodarki odpadami.  

 Burmistrz Robert Luchowski -  podziękował Radnemu Piotrowi Tomaszewskiemu za

zorganizowanie spotkania w sprawie oświetlenia typu led. Wzięliśmy udział w konferencji

w Pile poświęconej tej tematyce. 

 Podziękował  także  Radnemu  Markowi  Zielińskiemu  za  zorganizowanie  spotkania  w

sprawie  zagospodarowania śródmieścia. Był to jeden z głosów w dyskusji, zdaję sobie

sprawę, że te głosy mogą być podzielone. 

Następnie poinformował, że przygotowany został ramowy program obchodów 25 -  lecia

samorządu terytorialnego. Obchody będą  składać  się  z dwóch części,  pierwsza z nich

będzie  dotyczyć  nadania  tytułu  Honorowy  Obywatel  Gminy   Żnin,  natomiast  druga

dotyczyć  będzie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Żnin oraz ustanowienia sztandaru

Gminy Żnin. 

Ponadto trwają spotkania z dyrektorami placówek oświatowych. Dokonywany jest przegląd

sytuacji w poszczególnych placówkach. 

Poza tym Straż Miejska kończy pełnić rolę kuriera dostarczającego materiały dla Radnych.

Nie wyglądało to najlepiej. Było wiele negatywnych głosów mieszkańców. Wielka prośba

do Radnych,  gdy  materiały  będą  gotowe,  wówczas  Pan  Łukasz  z  Biura  Rady będzie

informował, że są gotowe do odbioru. Kolejne materiały, które Państwo otrzymacie będą

na  pewno  przygotowane  w  lepszej  formie.  Wszelkie  analizy  i  wykresy  będą

przygotowywane w kolorze. 

W  kwietniu  będą  odbywać  się  spotkania  tematyczne,  na  które  Państwo  będziecie

zapraszani, począwszy od infrastruktury, ochrony środowiska, oświaty i innych dziedzin

życia naszej Gminy.

Następnie poinformował, że dziś każdy z Radnych otrzyma flagę Żnina.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  zaproponował,  aby Radni włączyli  się  do

przygotowań  związanych  ze  sztandarem Gminy  Żnin,  przekazując  określone  środki  w

miarę możliwości.

Radny Tomasz Wysocki – zwrócił uwagę, że obecnie jest taka tendencja, że w przypadku

oddawania do użytku dróg szybkiego ruchu, drogi krajowe, które przechodzą przez miasta

będą drogami gminnymi. Jest to na pewno problem dla Gmin, wobec tego prosiłby, aby

zainteresować się tym, jak to wygląda w innych miastach.   Opór miast mógłby wymusić

zmiany w Ministerstwie Infrastruktury.

Odnośnie kwestii sztandaru powiedział, że wspólnie z Radnym Jerzym Kowalskim podjął
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już działania mające na celu skoordynowanie działań. Efektem tych działań jest dzisiejsza

uchwała. Był również, aby Rada przyłączyła się do tego i przekazała określoną kwotę na

ufundowanie sztandaru. 

Radny  Ireneusz  Starczewski  –  powiedział,  że  na  szkoleniu,  w  którym  uczestniczył

wspólnie z członkami komisji  Rewizyjnej uzyskano informację, że w skład Komisji musi

wchodzić  przedstawiciel  każdego  Klubu  Radnych.  Wobec  tego  proponowałby  o

przygotowanie na kolejną sesję projektu uchwały dotyczącego uzupełnienia składu Komisji

Rewizyjnej.  

AD PKT 24 – Zakończenie

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  – stwierdził, że został wyczerpany porządek

obrad  IV  sesji  Rady  Miejskiej  w  Żninie.  Podziękował  Paniom  i  Panom  Radnym,

Burmistrzowi,  pracownikom  Urzędu,  prasie,  radiu  oraz  wszystkim  obecnym  na  sali

za uczestnictwo.

Przewodniczący Rady o godzinie 14.00 zamknął  V sesję Rady Miejskiej w Żninie.

Na tym protokół zakończono. 

Protokolant:

Łukasz Lisiecki

Inspektor ds. obsługi Rady

Przewodnicz ący Rady Miejskiej 
                   w Żninie

           Grzegorz Koziełek

Żnin, dnia 22 kwietnia 2015 r.
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